



6.6.2018

Lahden Hiihtoseura, alppijaosto, johtoryhmä

Aika 1.6.2018, klo 18:00–21:22

Paikka Ravintola Taivaanranta, kabinetti, Lahti

Osallistujat

Rami Ruuska (pj), Janne Reimari, Simo Kainulainen, Sanna Lehtimäki, Marko Lundgren, Pete Peltola, Laura Kittelä, Kaija Ahonen
Poissa: Erkki Raita

Asiat

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:01.
2. Järjestäytyminen ja esityslistan hyväksyminen
Sihteeriä ei valittu. Sovittiin, että Pj kirjaa asiat. Esityslista hyväksyttiin.
3. LHS:n ja johtokunnan ja LHS:n kevätkokouksen asiat (Simo, Rami)
Rami ja Simo kertoivat kevätkokouksen (29.5.2018) asiat joita olivat:
 - Sääntömääräiset asiat, kuten seuran ja jaostojen toimintasuunnitelmat ja budjetti kaudelle 2018–2019 sekä johtokunnan valinta. Nykyiset jäsenet valittiin jatkamaan.
 - Hiihtolajien nuorten MM2019 Lahti. Lajeja tulee olemaan paljon. Näin ollen myös talkootyön tarve tulee olemaan suuri
 - Lahden Ahkeran ja Lahden Hiihtoseuran yhteistyö aloitettu. Mukana kaikki LHS:n ja Ahkeran lajit
 - Neena Sorelle luovutettiin Viljamaa stipendi
 - Finlandia-hiihto tapahtumaan on perustettu kehittämissryhmä.
4. Tilannekatsaukset kaudelta 2017–2018
Kilpailut ja kilpailumenestys (Janne)
 - Messilä Cup: Kilpailijoita oli paljon ja kilpailujen tunnelma oli loistava. Johtoryhmä kiinnitti huomiota MC kilpailujen erittäin sujuviin järjestelyihin mistä suuri kiitos kaikille järjestelyissä mukana olleille.
 - ES-aluemestaruus: pikkujunnut (U8-U10) pärjäsivät laajalla rintamalla erittäin hyvin. Johtoryhmä kiinnitti huomiota Hi-

moksella järjestettyjen kilpailujen järjestelyjen erittäin suureen työmäärään, mistä suuri kiitos kaikille järjestelyissä mukana olleille. Kilpailujen järjestelyistä tuli paljon kiitosta muilta seuroilta.

- U10-12 DNA-loppukilpailut Tahko: Loistavaa menestystä kaikissa lajeissa pojissa ja tytöissä.
- U14-16 SM kisat Levi: Paras sijoitus sija 5.
- U18-21 SM-kisat Tahko & Ylläs: kaksi SM pronssia, kaksi sijaa 4.
- Masters SM: Tahko: 9 mitalia. FIS Masters MM: sija 18.
- Snowboardes SM: sijat 6. ja 8.
- Freestyle SM: LHS:sta kilpailuissa mukana yksi laskija.

Jojo- ja ryhmien toiminta jory:n näkökannalta (Marko)

- Jojo pitää olla jokaisella ryhmällä. Tällöin ryhmässä on henkilö joka ottaa vastuun muusta kuin valmennustoiminnasta. Näin valmennukselle taataan mahdollisuus keskittyä valmentamiseen.
- Kaudella toimineet jojat ovat olleet erittäin hyviä. He ovat myös ilmoittaneet olevansa vapaaehtoisia jatkamaan jojoina.
- Myös U14-16 ryhmään tulee jatkossa ottaa mukaan jojo, joka ei toimi valmentajana.
- Jos yhden henkilön Jojo-malli on liian kuormittava, toiminnan voi myös jakaa useammalle henkilölle.
- Jatkossa tulee järjestää Jojo-yhteispalaveri/koulutus. Tämä tulee järjestää hyvissä ajoin ennen kauden alkua, esim. elokuussa. Mukaan tulisi ottaa myös valmentajat. Näin tehdään.
- Jory keskusteli termeistä "ryhmän joukkueenjohtaja" sekä "kilpailujen joukkueenjohtaja". Nämä olisi sekaannusten välttämiseksi ehkä hyvä erottaa toisistaan. Kilpailuissa on luonnollista, että kilpailujen jojo voi olla myös valmentaja. Keskusteltiin, vaihdetaanko ryhmän jojo-nimeksi ryhmäkoordinaattori (tai vast.).
- Ryhmät: muut paitsi U14-16 ryhmä on toiminut hyvin
- Keskusteltiin seurojen välisestä yhteistyöstä. Päätettiin, että Janne hoitaa asiaa eteenpäin valmennuspäällikön ja vastuuvalmentajien kanssa.
- Werneritapahtuma ollut hyvä ja sieltä on voinut valikoitua alppijaoston eri ryhmiin
- Fr-ryhmän toimintaa pitää suunnata jatkossa myös werneihin ja päinvastoin
- Snowboarders ryhmän toiminnassa on jaettava infoa yleisesti aikaisempaa enemmän.

Valmennus (Laura)

- Valmentajatilanne
 - Tilanne ollut koko kauden hyvä

- Laura on päättänyt lopettaa päävalmentajana. Asiasta tiedotetaan 4.6.2018.
- Leirit
 - Leirit, erityisesti yhteisleirit saivat hyvää palautetta.
- Viikkoharjoittelu (ratavuorot)
 - Toteutettiin kausisuunnitelmien mukaisesti
 - Messilä oli loistavassa kunnossa läpi koko aukioloajan.

Talous (Janne & Sanna & Rami)

- Ryhmät
 - Jaoston sekä ryhmien tilinpäätös on kesken
 - Tilinpäätöksen loppuunsaattamiseksi viimeistään nyt tarvitaan ryhmien valmentajien kausikorvausten tilanne. Onko joku valmentaja vielä laskuttamatta matkalaskuja? Vastuuvalmentajien on varmistettava asia vielä kertaalleen ja kuitattava asia lajipäällikölle.
 - Vasta avoinna olevien maksusaatavien jälkeen saadaan ryhmien ja jaoston tilinpäätökset loppuun.
 - Ryhmien valmentajille sekä urheilijoille pitäisi olla selvää mitä voidaan laskuttaa. Mikäli on epäselvyyttä, tulee pikimmiten ottaa yhteyttä lajipäällikköön.
 - Rahastonhoitaja toisti aiemmin esittämänsä toiveen, että Fr ja Sn ryhmien tulisi liittyä ja hoitaa rahaliikenne MyClubin kautta.
 - Tilinpäätös valmistuu 30.6.2018. Kaikki em. rahaliikenteeseen liittyvät tiedot tulee olla valmiina ja toimitettuna rahastonhoitajalle 15.6. mennessä.

Viestintä (Laura)

- Keskustelua tietosuoja-asetuksen vaatimuksista.
- Keskusteltiin kuvien julkaisusta esim. Facebookissa.
- Todettiin, että viimeaikoina yleisessä keskustelussa ollut tietosuoja-asetus ja sen vaatimukset koskevat enimmäkseen emäseuraa. Pääasiassa asetukset koskevat varsinaisten rekisterien pitäjiä (seurat ja liitot).
- Alppijaosto odottaa ohjeita emäseuralta, ja kertoo mielellään oman näkemyksensä asiaan.
- Alppijaostolla on valmiudet toimia omien jäsentietojensa kanssa siten kuin urheiluseurojen ja niiden jaostojen tulee asiassa toimia.

LHS Hikon kausi

Käytiin lyhyesti läpi Anna Kemppaiselta saadut tiedot Hiihtokoulun toiminnasta. Hiihtokoulun tulos saadaan selville tilinpäätöksen valmistuessa.

Kauden yhteenveto ja raportointi (Rami)

- Kausi on ollut vaihteleva. Alussa Etelä-Suomeen odotettiin lunta ja kun sitä saatiin, talvi ja harjoitusolosuhteet olivat lähes täydelliset.
- Toimintasuunnitelmat ja tulevan kauden budjetit ovat laadittu.
- Toimintakertomukset ja tilinpäätökset laaditaan ja toimitetaan tarvittaville tahoille aikataulussa.
- Lopuksi johtoryhmä toteaa, että tällä kaudella johtoryhmän jäseniltä on valitettavasti kulunut aikaa, vaivaa ja energiaa paljon aikaisempia vuosia enemmän. Tähän on ollut syynä sellaisia ylimääräisiä töitä, joihin johtoryhmä ei ole voinut vaikuttaa.

5. SM kisojen korvausanomukset (Rami)

- Todettiin, että korvausanomukset matkalaskuineen ovat pääsääntöisesti saapuneet
- Selkeät maksettavaksi todetut korvaukset ovat maksettu.
- Avoimena olevat korvausvaatimukset maksetaan vasta erityistarkastuksen jälkeen.
- Tavoitteena on maksaa korvaukset kahden kuukauden kuluessa niiden saapumisesta.

6. Kauden 2018–2019 asiat

- Strategia (Rami)
 - Todettiin noudatettavan viimevuonna valmistunutta LHS:n strategiasta johdettua alppijaoston strategiaa.
- Organisaatio (Janne)
 - Organisaatiorakenteeseen otetaan kiinteästi mukaan myös jojat
 - Alkavaan kehittämissuunnitelmaan luodaan oma projektiorganisaatio henkilöineen
- Johtoryhmän kokoonpano (Rami)
 - Viimekaudella johtoryhmässä tapahtui muutoksia. Näin ollen nyt edetään mahdollisimman pienillä muutoksilla.
 - Päävalmentajan lopettaessa on tehtävän hoitajan muuttuessa johtoryhmään tulossa muutosta
 - PJ:n tiedustellessa jäsenten halukkuutta jatkamaan johtoryhmässä, muut paitsi päävalmentaja ilmoittivat olevansa halukkaita jatkamaan.
 - Päätettiin, että johtoryhmä jatkaa samalla kokoonpanolla, paitsi että päävalmentaja vaihtuu.
- Valmennus (Laura, Janne, Rami)
 - Rami kertoi, että Lauran tehtävän jatkajaksi on kaavailtu ja esitetään U10-ryhmän vastuvalmentaja Roope Kankaanmäkeä. Roope on entinen kilpaurheilija

- ja, 2 tason alppivalmentaja sekä aloittamassa opiskelemaan valmentajan ammattitutkintoa. Johtoryhmä päätti, että Roope Kankaanmäki valitaan valmennuspäälliköksi 1.7.2018 alkaen. Roope jatkaa myös U10-ryhmän vastuupalmentajana.
- Laura on tehnyt selvitystä tulevan kauden valmentajista ja valmennuksesta
 - Kaikkien muiden ryhmien valmennuksen todettiin olevan kunnossa paitsi U14-16 ryhmän.
 - Laura kertoi U14-16 ryhmän suunnitelluista valmennusjärjestelyistä. Asian keskeneräisyyden vuoksi sen käsittely siirrettiin myöhempään ajankohtaan.
 - U14-16 ryhmän valmennuksen järjestelyistä tiedotetaan mahdollisimman pian.
- Jaostotuesta tulevalle kaudelle (Janne).
 - Ryhmien toiminnan suunnittelu alkaa urheilutoiminnan suunnittelusta, sitten vastuupalmentaja arvioi, toiminnan kustannukset, jonka jälkeen ryhmä suunnittelee kuinka toiminta rahoitetaan. Lajipäällikkö ja valmennuspäällikkö tukevat suunnittelua.
 - Huolto (Janne)
 - Koulutusta suksien huoltotoiminnasta jatketaan
 - Mm. voideyhtiö Startex on ollut tyytyväinen alppijaoston toimintaan seuran ja yhtiön välisessä yhteistyössä
 - Päätettiin, että huoltopäällikkö Jukka Raatikaista pyydetään jatkamaan tehtävässä. Todettiin, että Jukan ollessa estynyt myös muita kiinnostuneita tehtävään voidaan löytää esim. kokeneista ja asiaan vihkiytyneistä henkilöistä.
 - Kilpailut ja niiden järjestäminen: (Janne)
 - Toimintaa ohjaa: 1) Hiihtolajien nuorten MM2019 Lahti 20.–27.1.2019 ja 2) Salppurin kisat 8–10.2.2019.
 - Johtuen em. kisoihin vaadittavasta suuresta talkootyömäärästä todettiin, että alppijaoston kilpailuja ei voi järjestää näiden kilpailujen kanssa samaan aikaan. Lisäksi on huomioitava jaoston leireily, hiihtolomat, muut kilpailut jne.
 - Päätös: ES-CUP-kilpailuja ei haeta kaudelle 2018–2019
 - Masters CUP kilpailuja haetaan: ehdotetaan ajankohdaksi 12.1.2019
 - Jokamies cup kilpailut järjestetään, mikäli järjestelyille löytyy yhteinen tahto Hiihtokeskus Messilän kanssa sekä mahdollinen sponsori
 - Freestylekilpailuja järjestetään, mikäli SSF hyväksyy Messilän suorituspaikaksi
 - Lumilautakilpailuja ja sessareit/sessareita järjestetään.

- Varainhankinta (Rami)
 - Varainhankintaa tulee tehostaa. Asiasta vastaa jaoston Pj.
 - Viestintä (Laura)
 - Laura Kittelä jatkaa viestintäasioissa mahdollisuuksiensa mukaan
 - Muita halukkaita henkilöitä viestinnän tekemiseen kartoitetaan
7. Vaateprojekti 2018–2020
- Kaudelle 2019-2020 on tulossa uudet lämmittelyasut
 - Asujen merkki ja hinta ovat vielä avoinna
 - Asujen sovitustilaisuus järjestetään mahdollisimman pian
 - Asujen hankintakustannuksiin pyritään löytämään tukijoita.
8. Muut käsiteltävät asiat
- etunimi.sukunimi@lhs.fi sähköpostit (Janne)
 - LHS alppi on valittu hakemusten perusteella Microsoftin Finlandin seuralisenssiryhmään, joille luovutetaan vapaa käyttöoikeuslisenssi tietyille Microsoft-tuotteille
 - Lisenssiin sisältyy myös etunimi.sukunimi@lhs.fi sähköpostitilejä ja käyttöoikeuksia
 - Sovittiin, että @lhs.fi tilejä voisi olla laajemminkin seurassa käytössä. Nykyisten käyttäjien lisäksi voisivat esim. kaikki johtokunnan jäsenet sekä jaostojen johtoryhmien jäsenet olla tilien käyttäjiä
 - Sovittiin, että Simo vie asian seuran johtokuntaan linjattavaksi koko seuran osalta
 - Alppijaostosta nykyiset @lhs postin käyttäjät jatkavat ja uusiksi käyttäjiksi otetaan ainakin Rami Ruuska ja aloittava valmennuspäällikkö Roope Kankaanmäki.
 - LHS alppi golf 2018 (Janne).
 - Järjestetään elokuussa 2018. Lisätietoa myöhemmin.
 - Kehittämishanke 2018–2019 (alkaa 1.7.2018)
 - Kehittämishanketissa on tiivistetysti kyse siitä, että niin urheilijoita kuin heidän vanhempia pyritään aktiiviseen toimintaan mukaan hyvin matalalla kynnyksellä.
 - Johtoryhmä toteaa, että projekti tarvitsee erilliset henkilöt, jotta projekti onnistuisi tavoitteissaan.
 - Henkilöitä aletaan kartoittaa heti.
 - Perustetaan ns. tapahtumaporukka. Ryhmän tavoitteena on huolehtia kilpailujen sekä muiden tapahtumien järjestelyjen koordinoimisesta.
 - Todettiin, että Alppijaoston jaoston johtoryhmän toiminnasta on tehty valitus urheilun oikeusturvalautakuntaan liittyen

U14-16 ryhmän urheilijan määräaikaiseen erottamiseen. Johtoryhmä on antanut lautakunnalle vastineensa 14.5.2018.

- Valitus ja sitä seurannut keskustelu on johtanut jaostossa ihmettelyyn mitä on tehty väärin ja miksi? Johtoryhmä ei ota asiaan kantaa ennen urheilun oikeusturvalautakunnan julkistamaa päätöstä.
- Todettiin, että Jouni Leikkonen on irtisanoutunut LHS:n valmentajatehtävistä 18.4.2018 ja hänen irtisanoutuminen on hyväksytty.
- Keskusteltiin Jouni Leikkosen valmennustoiminnan jatkamisesta LHS:n urheilijoiden kanssa seuran toiminnan ulkopuolella. Päätettiin seurata asiaa tarkasti ja kirjata asiaan liittyvät tapahtumat.
- Kaija toi esiin, että SN-ryhmä tarvitsisi reiliharjoittelulaitteen kesäharjoittelua varten. Sovittiin, että Kaija laittaa esityksen hankinnasta lajipäällikölle. Mikäli laite katsotaan hinnaltaan sopivaksi, se voidaan hankkia.
- Keppitalkoot tulee järjestää mahdollisimman pian. Samalla kartoitetaan uusien keppien tilaustarve.

9. Seuraava kokous

Sovitaan erikseen

10. Kokouksen päättäminen

- Puheenjohtaja kiitti johtoryhmää menneestä kaudesta. Johtoryhmän työskentely on ollut ahkeraa ja sujuvaa.
- Kokous päätettiin klo 21:24.

Kokouksen puheenjohtaja

Rami Ruuska

Jakelu

LHS Alppi johtoryhmän jäsenet
LHS Alppi nettisivut